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MARTA JIMÉNEZ IBORRA, portaveu del Grup Municipal d'Esquerra Republicana de 
Catalunya a l'Ajuntament de Gavà, d'acord amb l'establert a l'article 66.3 del 
Reglament Orgànic Municipal, i perquè sigui contestada durant el proper Ple 
municipal ordinari, en base als següents 
 
 
 
 Antecedents 
 
El sector de la pineda nord, amb els carrers del Pinar, Marinada, Labors agrícoles, 
Llebeig i de les Ones és un barri que, com ja s’ha comentat moltes vegades en aquest 
plenari, manca encara d’una correcta urbanització, amb l’asfaltat dels carrers, el 
clavegueram, i l’enllumenat públic. 
 
Segons ens han informat els veïns, que porten molt de temps reclamant alguna 
solució, ni que sigui transitòria, per a les deficiències del seu barri, fa poc han rebut 
del govern local esperances que, al menys pel que fa a l’enllumenat públic, sembla 
propera l’adopció d’alguna solució provisional. 
 
 
 
Preguntes 
 

- Pot confirmar el govern local que es preveu aviat solventar el problema de la 
manca d’enllumenat d’aquests carrers? 

 
- En cas afirmatiu, de quin termini de temps estem parlant? 

 
- També en cas afirmatiu, en quins carrers es preveu instal·lar els nous punts de 

llum, i quants d’aquests nous punts està previst posar? 
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